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Side 1 

 

HHvvaa::  AK møte 6 

DDaattoo//TTiidd:  07.10 kl.16-19.30 

HHvvoorr::  Ullevål stadion 

TTiillsstteeddee::  Elling Breivik, , Anne-Cathrine Enstad, , Karina Birkelund, Lars-Inge 
Graabakk, Claus J Ryste 

FFoorrffaallll::  Atle Rolstadaas, Gunnar Hvammen 

KKooppii::  Skistyret – NSF administrasjon 

RReeffeerreenntt::  Claus J Ryste 

 

 
AGENDA  

1. Status fra AK leder 

2. Status fra Sportsjef 

3. Marked og økonomistatus 

4. Gjennomgang høstmøte 2013 

5. Eventuelt 

 
 
REFERATSAKER 

 Status fra AK leder om Northug saken. Den nye representasjonsavtalen vil 

være generell og skal benyttes på alle nivå. Den vil bli distribuert ut til 

komiteen når den er endelig ferdig. 

 Status er at alpint har soliditet og det har stabile forutsetninger frem til 2018. 

 Redegjøre for Hafjell/Kvitfjell AS status med fremtidig tenking om å 

strukturere arbeidet på arrangement med større eierandel fra NSF. 

 Redegjort for status fra Skistyret. Vi har bra status nå, og vi har fått 

gjennomslag for mange av våre kampsaker. 

 

RAPPORTERING   

 Sportsjef gjorde rede for status på de ulike lag, og eventuelt justeringer 

fremover. Status er bra fremdrift på lagene. På herresiden har vi hatt en meget 

god oppkjøring med få alvorlig skade/sjukdom. På damesiden jobber vi 

fremdeles med en meget ung gruppe, og en Wc gruppe som skal etablere seg. 

Alle lag har mer eller mindre fått gjort det som var planlagt i oppkjøringen. 

Høyskolelaget har bra fremdrift, men må ses på å ta administrative og 

effektiviserende tiltak neste år for å få mer ut av pengene. 

 På markedssiden har vi nå fått signert alle store avtaler bortsett fra DNB frem 

til 2018. På strategisk nivå er avtalene signert til 2016/2017. Det betyr en stor 

grad av forutsigbarhet fremover på økonomi. (Se vedlegg med sponsormap) 



Møtereferat 

 

 
 
 
 

 

 
Side 2 

 AK gjorde en gjennomgang av programmet og 

innholdet for høstmøtet og justerte programmet. Det er et mål fra AK å skape 

mer rom for involvering av kretsene og deltagerne på høstmøtet. 

 

DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER   
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Side 3 

 
 

 

 

 

FAGMØTE ALPINT 
Rica Helsfyr hotel Oslo, 19.10.2013 kl.09-17 
 
Møterom: Vossevangen 
 
 

Program og saksliste 
Ajourført 01.10.13 
 
Lørdag 19.10 kl.09.00 – 11.30 
 
1 Åpning og informasjon  

1  ÅPNING VED AK-LEDER 

1.1 Godkjenning av innkalling, saksliste og forretningsorden 

1.2 Valg av møteleder, sekretær og 2 representanter til å undertegne protokollen 

1.3 Valg av 2 representanter til å forta reisefordeling 

1.4 Informasjon fra AK  v/Elling Breivik 

1.5 Status og strategi alpint  v/ Claus Johan Ryste 

1.6 Informasjon arrangement – samlinger i NSF regi osv. v/Stefan J og Magnus S 

1.7 Oppspill breddearbeid og strategi bredde-rekruttering v/Claus Johan Ryste 
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Side 4 

 

Lunsj 11.30 – 12.30 

 

Lørdag 19.10 kl.12.30 – 13.45 
 
2 Diskusjon 

2.1 NSF arrangement – innspill/utvikling/informasjon fra krets til NSF 

2.2  Anleggsutvikling – Hva er tiltakene i din krets og status? 

2.3 Bruk av Telenorkarusellen i alpint. Kretsene utfordres til å spille inn hva som kan gjøre 

Karusellen mer attraktiv/nyttig for dere? 

2.4 Utdanning – status i din krets og behovet for fremtiden? 

2.5  Åpen post for innspill i forkant? 

 

Pause 15 min 

 

Lørdag 19.10 kl.14.00 – 15.30 
 

3 Strategiarbeid 

Kretsansatte og skistyremedlemmer vil fordele seg på fagmøtene for dette punktet som er likt på tvers 

av idrettene med felles 15 min innledning. 

3.1 Breddearbeid felles innledning – 15 min 

3.2 Gruppearbeid diskusjon pilotprosjekter. 

 

Pause 15 min 

 

Lørdag 19.10 kl.15.45 – 17.00 
 

4 AVSLUTNING 

4.1 Valgkomite 

4.2 Avslutning og sette saker til vårmøtet 

 

 

 

 

Merk: 

 

Programmet vil bli bearbeidet fortløpende. 

Skikretsene kan komme med innspill til programmet. 

Innkomne forslag skal være inne innen 15.10.2013 

Deltagere på Fagmøtet er skikretsenes representanter. Dessuten kan skigymnas og ander underutvalg 

stille. Klubb representanter som ønsker å delta på møtet kan det så langt det er plass. 

 

Vedlegg legges ut på nettside fortløpende frem mot møtet: 

 

 

Vedlegg 1: Innspill fra Akershus skikrets 

 

Viser til program kommende fagmøte som på en god måte borger for positiv involvering med 

kretsene. 

Ønsker at følgende også tas til behandling I fagmøte: 
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Side 5 

1.      Fra gd.no står å lese at NSF har inngått et samarbeide med 

tidligere Kjus Rennskole (nå Alpine Race Academy Norge). Basert på 

innspill fra enkelte klubber i kretsen, som initialt har sett konsekvenser av dette samarbeidet som en 

konkurrent til klubbenes aktivitet, ønskes en nærmere informasjon fremlagt for Fagmøte om det 

inngåtte samarbeidet. 

 

2.      I forlengelsen av pkt. 1: det er lagt ut en precamp Fart (utfor) traséen på Hafjell rett i forkant 

av HL 2014. I lys av kretsenes reaksjoner og innspill fra vårmøte 2013 på dette punktet, ønskes en 

fremleggelse av motivet for NSF`s ønske om å støtte et slikt initiativ i kommende HL. 

 

3.      Det er med glede kommet oss for øre svært positive signaler om en sterk økning i tilrådelige 

midler for NSF alpin neste år. Basert på dette ønskes det at AK fremlegger, for uttalelse, (foreløpig?) 

budsjettforslag for kommende år/sesong. 

 

4.      Skilisens: En kort redegjørelse omkring endringen fra grunn- og utvidet- til kun utvidet lisens 

for alpin. 

 

5.      Fra vårmøte: Ref. Akershus skikrets oppfordring til NSF/AK: «NSF foreslås å frembringe en 

langsiktig, transparent og forutsigbar strategi og handlingsplan for utvikling av norsk 

kvinnealpin.» og AK formannens tilslutning til dette i samme møte, ønskes en tilbakemelding om 

hvordan og når dette vil tas tak i. 

 

 

 

 

 

 


